
Ekumeniska Kommuniteten i Bjärka-Säby  

Organisationsnummer 802447-5645  
Protokoll från styrelsemöte 2023-11-25 

Mötet hölls i Johannesakademins bibliotek 

 

Närvarande:  

  

Ordinarie ledamöter: Magnus Hurtig, Lena Öberg (via Zoom), Torbjörn Alesand,  

             Stefan Erikshed, Niklas Lindholm, Maria Gustafsson 

               

Ersättare:    Tore Krogstad  

  

Adjungerade:    Joseph Halldorf, Jonas Eveborn (via Zoom fram till 12.00), Patrik Hagman 

     
Magnus inledde med läsning från dagens laudes och bön. 

 

1 Val av sekreterare 
Niklas valdes att skriva dagens protokoll 

 

2 Val av justerare 
Patrik valdes att justera dagens protokoll 

 

3 Godkännande av dagordning 
Den utsända dagordningen godkändes med kompletteringen av punkt 7 f 

Pilgrims 30-årsjubileum 

 

4 Föregående mötes protokoll 
Protokoll från styrelsemöte 20230914 och 20231019 lades till handlingarna. 

 

5 Information till och från rådet 
Kommande generalkapitel kommer avslutas med mässa i Vårdnäs kyrka och sedan 

frukost på stiftsgården i stället för frukost på Nya slottet. 
 

På grund av Pilgrims 30-årsjubileum och ett Martin Lönnebo-symposium kommer 

retreatschemat att bli lite glesare under hösten 2024 och våren 2025. 
 

En utvärdering av husfolkslivet så som det levats på Nya slottet är initierad. Gruppen 

som arbetar med det består av Lena Öberg, Patrik Hagman, Liselotte J Andersson och 

Lars Olsson. Arbetet bör göras i samråd med församlingen. Det är just nu lite oklart 

kring församlingens önskan att delta, men det verkar finnas en viss positiv respons. 

Tanken är att be tidigare husfolk om att anonymt delta i någon form av 

enkätundersökning. 

 

6 Ekonomi 
a Ekonomiskt utfall maj-oktober 
   Torbjörn redovisade det ekonomiska utfallet. Uppskattat resultat per sista oktober är 
   30000:-. 

 

b Resultat egna arrangemang 2023-2024 
   En sammanställning av genomförda och planerade arrangemang presenterades.  

 

 



c Ny tjänst Nordea Business filhantering 
   En tjänst för koppling av prenumerationsavgifter till bokföringssystemet är nu 
   inhandlad. 

 

d Uppföljning av samtal från styrelsemöte 231019 
   Ett gott samtal fördes där vissa saker som beslutades 231019 är genomförda.    

   Styrelsen tackade Torbjörn och Joseph för goda insatser. 

 

7 Verksamhet 
a Nytt frankeringsavtal 
   Ett femårsavtal gällande frankeringsmaskin har nu avslutats. Från 1 november  

   nyttjar vi Silentiums frankeringsavtal.  
   Styrelsen gav Joseph i uppdrag att ta fram förslag på nytt avtal. 
 

b Ekhammars kapell 
   Mycket arbete finns kvar, men en hel del är gjort. Förhoppning finns att inviga 
   kapellet någon av dagarna i trettonhelgen.   
   Jonas uppmanas att höra med Simon Nydahl om möjlighet och kostnad att  

   färdigställa trapphuset.  

   Styrelsen tar sedan vid behov ett beslut per capsulam att låta Simon 
   genomföra arbetet.    
 

c Johannesakademin 
   Måndagsföreläsningarna fungerar fortsatt mycket bra, både innehållsmässigt och 
   ekonomiskt. 
   Översättningsseminarierna rullar på. 
   Symposium på tema Isak syriern är genomfört med mycket god eftersmak. 
   Planering pågår för 6-juniseminarium. Tema kommer vara något runt  

   medborgarskap. 
   Martin Lönnebo-symposium planeras till 6-8 februari 2025. Vårdnäs stiftsgård och 
   Linköpings domkyrkoförsamling, Linköpings stift och Kommuniteten är 
   gemensamt arrangörer. 

 

d EKiBS förlag 
   Samtal med Spricka förlag fortgår. En fråga gäller redaktörsansvar och om det ska 
   ske med ideella insatser eller arvoderat.   
   Ett samtal fördes kring kommunitetens utgivning i stort. Vi ser att vi lider av att inte 
   i nuläget ha en person ansvarig för kommunitetens bokutgivning. 
   Patrik erbjuder sig att driva projektet att få ut hans bok om Lukasevangeliet på 
   kommunitetens förlag i samarbete med Spricka förlag. 
   Styrelsen besluter att ge Patrik i uppdrag att ta fram ekonomisk kalkyl för 
   utgivning. 
   Slutligt beslut om utgivning beslutas av rådet i januari.  

 

e Samtal med biskop Marika, Ekmansstiftelsen 
   Jonas, Niklas och Liselott har mött biskop Marika, i hennes roll som Ekmans- 
   stiftelsens ordförande. Ett samtal fördes om EKiBS, pingstkyrkan och                  
   Ekmansstiftelsen i framtiden.  
  

f övrigt  
  Pilgrims 30-års jubileum firas på Nya slottet 6-8 september 2024.  
  Styrelsen beslutade att be Peter inkomma med en budget för genomförandet. 



8 Administrativa frågor 
Inget fanns att rapportera 

 

9 Personal 
Nytt löneavtal finns från 1 oktober. 
Jonas planerar en längre ledighet efter påsk 2024. 

 

10 Övriga frågor 
Styrelsemöten planeras till 9/3 10-14.30 på plats samt 24/1 och 22/5 på Zoom. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet  Justeras       Ordförande 

 

Niklas Lindholm  Patrik Hagman      Magnus Hurtig 


